
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 19/2022

Aika: 2.8.2022, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo A142, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora

Juho Alin

Julia Sippala

Laura Puusola

Milja Parviainen

Rahim Ahsanullah

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi

Tuukka Pallonen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Inkeri Nora ja Rahim Ahsanullah.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Ullis ilmoitti kokousevääksi patonkia ja tuorejuustolevitteitä. Iida ilmoitti, että on hienoa

olla kokouksessa.

Milja ilmoitti, että Pete Parkkonen on hallituksen virallinen artisti ja “Kohta sataa” on

hallituksen virallinen biisi. Tuukka ilmoitti vastustavansa Miljan ilmoitusta.

6. Kuulumiskierros
Juho: Tosi hyvää kuuluu. Vähän surullista, kun ruvetaan puhumaan jo syksystä.

Elämänhallinnan pohdintaa syksyn kannalta, koska tekemistä riittää.

Ruusu: Hirveen hyvää, muutto käynnissä ja yksi lasiovi tuhottu.

Rahim: Kuuluu hyvää, kesä mennyt nopeasti ja jänskättää syksyä kohti mennessä.



Laura: +1 kahteen edeltävään. Kesää kuitenkin vielä kuukausi jäljellä, syksy on varmaan

tervetullut sitten kun se koittaa.

Rebekka: Hyvä mieli, miettii pitäisikö muuttaa jonkun kanssa yhteen ja toivoo tarjouksia.

Tuukka: Tosi tehokas alkuviikko, ollut liikaa energiaa. Lähti juoksemaan kuudelta aamulla.

Iida: Aurinko paistaa, treffit edessä.

Milja: Muuttaa myös tänään, aikamoinen sattuma. Kivaa.

Inkeri: Lähtee lauantaina Portugaliin! Töissä ollut kivaa ja  viime viikko oli lomaa.

Julia: Töissä ei ole ollut kivaa viime aikoina, unelmoi pötkötyslomasta ennen syksyä.

Ullis: Yllättyi, että saa jo ottaa 4. rokotuksen. Huolettaa, sillä elokuu on pakattu tiukasti

täyteen. Tänään pelailee tennistä.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Maria Oehlandt

Aivotutkija Heikki Tanila tuli pitämään

puhujatilaisuuden keskiviikkona 11.5.

Sovimme, että maksamme Tanilan

matkustuskulut korvauksena tilaisuudesta. 77,86 €

Hyväksytty

Jasse Ahokas RTMK toimarivirkistys 90,00 € Hyväksytty

Jasse Ahokas Olkkarin seinän maalaus 140,60 € Hyväksytty

Jasse Ahokas Norjanvaellus - vaelluskartat 85,68 € Hyväksytty

Atte Makkonen Jäätelöä namubuffaan. 7,98 € Hyväksytty

Markus Laine ISOviikonlopun ruokatarjoilut 8.-10.7.2022 217,99 € Hyväksytty

Ulrica Bladh PRH muutosilmoitus sääntömuutoksesta 100,00 € Hyväksytty

Ulrica Bladh Kauramaitoa olkkarille 12,97 € Hyväksytty

Markus Ihamuotila
Laulukirjatoimikunnan Grillaus & Chillaus

-kokous
54,32 € Hyväksytty

Ulrica Bladh
Hallituksen kesäpäiville tarpeita (kaikki paitsi

starbucks)
27,52 € Hyväksytty

Ilona Malmivirta Namubuffa 1 532,04 € Hyväksytty

Iida Saaristomaa
Hallituksen kesäpäivän ruokia

virkistysbudusta
117,78 € Hyväksytty



Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Unigrafia Oy Fuksiopas 2022 painatus 1 345,40€ Hylätty*

*Piti mennä koulun maksettavaksi.

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Ei hyväksytty uusia jäseniä.

8.2. Sääntömuutokset ja seuraavat askeleet
Toukokuussa pidettiin ylimääräinen kiltakokous, jossa hyväksyttiin

sääntömuutoksia. Ullis on lähettänyt päivitykset ja maksut PRH:lle, mutta

vastausta vielä odotellaan.

ISOvastaavan lisääminen hallitukseen -sääntömuutos ei mennyt läpi, joten

pohdittiin workshoppia nykyisen ISOvastaavan kanssa. Samalla pohdittiin myös

järkevintä kokoonpanoa workshopille ja päädyttiin siihen, että halukkaat saavat

osallistua. Ollaan yhteydessä ISOvastaavaan ajankohdan tiimoilta.

8.3. Muut esille tulevat asiat
Ullis haluaa pitää puhisvartit kaikkien hallituslaisten kanssa ennen syyskuun

loppua ja laittaa Doodlen tulille piakkoin.

9. Viestintä
9.1. Hallituksen esittelyvideo

Sellainen pitäisi tehdä ennen Orientaatioviikon maanantaita. Milja ottaa koppia.

9.2. Teknillinen psykologia athene.fi sivuilla
Milja pohti, miten nettisivuja kannattaa päivittää nyt kun Teknillinen psykologia

on myös Athenen alla. Lisätään tärkeitä linkkejä asioista, joita on infolaisille niin

myös vastaavat tepsyläisille.

9.3. Muut esille tulevat asiat
Laura pyysi, että phuksiopas lisättäisiin nettisivuille. Milja lisää.

10. Yhteisö
10.1. Vuosijuhlaedustukset

PT:n vujut ovat tulossa ja alustaviksi edustajiksi lähtisivät Laura ja Julia, mutta

palataan asiaan vielä kun kasat tarkentuvat.

10.2. #purkusession adminit
Toisen Otaniemen killan kiltachatissa on tapahtunut lähiaikoina häirintää, mikä

herätti keskustelua tavoista pitää #purkusessio mahdollisimman turvallisena.



Pohdittiin etenkin #purkusession admineita, joilla on oikeus poistaa viestejä tai

henkilöitä ryhmästä tarvittaessa. Vaikka #purkusessio on epävirallinen

keskustelukanava, niin olisi tärkeää että siellä olisi admineina myös aktiivisia

kiltatoimijoita. Lähestytään nykyisiä admineita aiheen tiimoilta.

10.3. Muut esille tulevat asiat
-

11. Tapahtumat
11.1. Athene x AMS x Media Kesäpiknik 11.8.

Tapahtuu ensi viikolla ja ilmotkin ovat miltei täynnä.

11.2. Killan kesäpäivät 17.8.
Tämäkin tapahtuma lähestyy ja tarkempia suunnitelmia ryhdytään loitsimaan.

11.3. Kaikkien aikojen hallitussitsit 27.8.
Lähestyvät nekin, ruokia on jo vähän alustavasti pohdittu. Iida ja Milja ottivat

ruokanakin, Julia ja Inkeri ohjelmanakin ja Rebekka koristelunakin. Nakitetaan

vielä joku osallistujista lukkariksi. Järjestelyt siis edistyvät.

11.4. Linkity Lintsillä 3.-4.9.
Tapahtumaan on tarjottu opiskelija-alennusta, jos liput ostetaan killan kautta

vähintään 30 henkilölle. Julia tekee ilmon kiltalaisille, mutta jos

ilmoittautumisia ei tule riittävästi niin ei osallistuta.

11.5. Infoähky XXIII 2.12.
Vuosijuhlien tilavarausten viimeinen perumispäivä lähestyy, joten

vujutirehtöörit toivoivat vahvistusta sille, että vuosijuhlat voidaan järjestää.

Keskusteltiin ja päätettiin, että Infoähky voidaan järjestää. Hurraa!

11.6. Muut esille tulevat asiat
Inkeri toi esiin viherhaalarisitsit, mikä oli selvityksen alle otettu ponsiesitys

tämän vuoden vuosikokouksessa. Ponnen jälkeen 4-5 ainejärjestöä on esittänyt

kiinnostuksen osallistua kyseisille sitseille. Syksyn kalenteri on kuitenkin

täynnä, joten sitsit taitavat jäädä ensi vuodelle.

Siirryttiin kokoustauolle 17.08.
Palattiin kokoustauolta 17.18.

12. Phuksi- ja ISOasiat
12.1. Varaslähtö 26.8.

Lähestyy. IE on vastuussa ruuista ja hallituslaiset ovat auttamassa kokkailussa.

12.2. Orientaatioviikko 29.8.-2.9.
Orientaatioviikon maanantaina on vuorossa hallituksen esittäytyminen ja IElle

on hommia illan nuotioillassa. Hallitus pitää phukseille KPS-turnauksen jonain



Orientaatioviikon päivänä, mutta muuten mitään erityisempiä nakkeja ei ole.

Perjantaina on yhteinen Pöhinäparty Prodekon kanssa ja ennen sitä

legendaarinen Phuksit vs. Phabut Phutismatsi.

12.3. Phuksisitsit
Laura yrittää tavoittaa T-talon talovastaavaa Esaa, jotta saataisiin sitsien

ajankohta lyötyä lukkoon. Alustavasti 16.9. T-talolla. Hallitus on sitseillä töissä,

mutta ruuat tulevat cateringista, joten vastuuna tarjoilu ja siivous. Sitsien

ohjelma on työn alla, luvassa kaikenlaista hienoa.

12.4. Muut esille tulevat asiat
Haalari-Tommi palaa huomenna lomalta, joten haalareiden vihreän sävy

selvenee varmasti pian.

13. MKV-asiat
13.1. Varaslähtö 26.8.

MKV-phuksien Head Start on samana päivänä kuin Varaslähtökin. Alkuun

nähdään Helsingissä, mistä siirrytään amfille ja sieltä yhteisille jatkoille

kandiphuksien kanssa. Varaslähtöön osallistuvien MKV-phuksien määrä on

vielä vähän auki, sillä elokuinen ajankohta saattaa rajoittaa

osallistumismahdollisuuksia. Rahim on valmistellut infopläjäystä tapahtumasta

ja jatkaa selvitystä siitä, paljonko porukkaa on tulossa paikalle.

13.2. Orientaatioviikko 29.8.-2.9.
Tulee ja tapahtuu, kaikenlaista tapahtumaa tulossa. EIT järjestää päivisin paljon

perehdytystä. Pohdittiin, että hallitus voisi pitää jonkun setin Olkkarilla ja

esitellä itseään ja kiltahuonetta. Osa orientaatioviikon iltatapahtumista on

yhteisiä kandiphuksien kanssa ja osa taas erikseen.

13.3. Muut esille tulevat asiat
Athenelle on tulossa 74 opiskelijaa EITltä. Infon maisteriopiskelijoita taas on

tulossa 4, joista puolet ovat ulkomailta.

14. Yrityssuhteet
14.1. Phuksikassit

Tuukka on ollut yhteydessä firmoihin ja swägän keräily on alkanut.

14.2. Muut esille tulevat asiat
Tuukka pohtii yrityssuhdevastaavan luentoa phukseille.

15. Opintoasiat
15.1. Varjo opinto-oppaan kehitystyö

TiKin opintovastaava on aloittanut VOOn kehitystyön, johon ollaan

osallistamassa myös Athenen tietskarijengiä. Tarkoituksena olisi saada uudet

sivut lähiaikoina, joita TiK sitten ylläpitäisi. Kehitysaskeleena sivustosta olisi

tarkoitus saada Aallon laajuinen eikä pelkästään SCI:n.



15.2. Opiskelijan oikeudet -infopaketti
Paketti on SCI:n opintovastaavien kesken edelleen työn alla,  mutta se olisi

tarkoitus tehdä valmiiksi ennen 1. periodin alkua.

15.3. Muut esille tulevat asiat
-

16. Muu toiminta
16.1. Kiltatuotteet

Killan kangaskassi on saanut uuden päivitetyn designin, ja seuraavaksi vuorossa

olisi niiden tilaus. Kun uusien phuksien lukumäärä varmistuu, Iida tilaa uudet

kangaskassit. Myös vanhoja kangaskasseja on jäljellä, ja niitä voitaisiin myydä

5€ hintaan kiltalaisille. Pohdittiin myös, että kasseja voitaisiin myydä kaikkien

aikojen hallitussitseillä.

Kilta sai Haalari-Tommilta vöitä pahoitteluna viime syksyn haalarisekoilusta.

Ehdotuksena tuli, että vyöt voitaisiin jakaa toimareille kiitoksena hyvästä

työstä. Ehdotus sai kannatusta, joten Iida lähettää viestin toimareille.

16.2. Hallitushärpäke
Aiemmin hallitushärpäkkeeksi valikoitui fleece, joka brodeerataan. Lähetetään

fleecet ensi viikolla brodeeraukseen. Äänestysten perusteella takkeihin

brodeerataan rintaan Athenen silmä ja “AH22”.

16.3. Hallitushengailut
Maanmittarikillan puheenjohtaja kutsui meidät Lauttailuafterworkille, slaidasi

Ulliksen Instagram yksityisviesteihin, mutta kutsu ei ollut henkilökohtainen

vaan koko hallitukselle. Afterwork tapahtuu torstaina 18.8. ja liput maksaisivat

8€/hlö. Lähdetään parantamaan ulkosuhteita.

Päätettiin myös haastaa PROH22 jalkapallossa. Laitetaan polli yhteiseen

ryhmään ajankohdasta.

Keskusteltiin myös hallituksen sisäisistä hengailuista. Pollataan syyskuun

aikana ajankohta lokakuulle, kun mennään syömään koko porukalla. Lisäksi

Julia ottaa koppia jostain muusta hengailusta hallituksen kesken lähiaikoina.

16.4. Sakkojen päivitys
Ei sakkoja!

16.5. Pöytäkirjojen tarkastukset
Ajan tasalla, valmiina syksyyn!

17. Muut esille tulevat asiat
Rebekka kysyi SCI hallitusaamupalasta. Julia järkkää myöhemmin tänä vuonna.

Keskusteltiin killan bilispöydästä ja siitä, miten ulkopuoliset käyttävät sitä luvatta.



Pohditaan tapaa viestiä selkeästi, että vain kiltalaiset käyttäisivät bilispöytää.

Milja kehotti kaikkia laittamaan kesäpäivien kuluja joko Weshareen tai kularina killalle.

18. Seuraava kokous
Ajankohta sovitaan myöhemmin ennen orientaatioviikkoa.  Eväsvuorossa Milja.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.08.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Inkeri Nora Rahim Ahsanullah

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


